

TABLE OF CONTENTS 目 录

Determination of Paeonol by SDS Sensitized Fluorescence Quenching Method of Cerium(III)
(SDS 增敏 Ce(III) 荧光猝灭法分析中药丹皮酚)

X. L. DU, X. S. ZHU.....149

Using Tablecurve 3D to Predict the Migration of Acrylonitrile in 3% Acetic Acid Simulants
(利用 Tablecurve 3D 预测 3% 乙酸模拟物中丙烯腈迁移量值)

T. F. LIU, C. Y. SUN, D. F. YE.....156

Microwave Assisted Preparation of Nd-Doped Nano-TiO₂ Photo-Catalysts in Ionic Liquids
and Its Microwave Enhanced Photo-Catalytic Activity

(微波助离子液体中 Nd 掺杂纳米 TiO₂ 催化剂的制备及其微波强化光催化活性)

W. J. JIANG, J. SUN, X. J. BI.....161

The Theoretical Study of Selective Oxidation of Styrene on Co₃O₄(112) Surface
(Co₃O₄(112) 晶面催化苯乙烯选择性氧化反应的理论研究)

H. C. GUO, Z. Y. YANG, Y. P. LI.....169

The Industrial Research of Hydrogen Chloride Adsorption
(氯化氢气体吸收工业性试验研究)

F. Q. JING, X. H. LV.....175

The Adsorption Studies of Methylene Blue onto Montmorillonite
(蒙脱土对亚甲基蓝模拟染料废水吸附过程研究)

S. Y. TIAN, X. H. WANG, J. Q. GAO, D. W. WU.....178

Preparation of Si Doped TiO₂ Cross-Linked Chitosan and Its Adsorption of Cu²⁺ from Aqueous Solution
(硅掺杂二氧化钛交联壳聚糖的合成及对水中 Cu²⁺ 的吸附研究)

R. G. FENG, X. J. ZHANG, J. J. XUE.....184